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Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

Mede namens ouders, leerlingen en medewerkers van de scholen CBS De Regenboog en 
Beatrix de Burcht stuur ik, als bestuurder van LOGOS Scholengroep, u deze brief. Dit in 
verband met de voorgestelde nieuwbouw van een brede basisschool aan het Retranchement.  

In de plannen voor deze nieuwe school worden zowel basisschool De Regenboog als de school 
voor speciaal basisonderwijs Beatrix de Burcht in dit gebouw gehuisvest. 

Tijdens de I&O van 15 november j.l.  heb ik u, samen met de directeuren van De Regenboog en 
Beatrix de Burcht, geïnformeerd over de inhoud van het onderwijs op de nieuwe school. De 
huisvesting voor twee scholen in één gebouw biedt namelijk vele mogelijkheden. In dit geval, 
waarbij regulier en gespecialiseerd onderwijs nauw samenwerken, komen we tot meer 
inclusief onderwijs.  Dit past geheel bij de opdracht vanuit het Ministerie van Onderwijs om te 
komen tot meer inclusief onderwijs in 2035. 

De grondslag voor de opdracht tot inclusief onderwijs ligt mede in ratificatie in juli 2016 door 
Nederland van het VN-verdrag inzake de rechten van personen met een handicap. Deze 
beschrijft recht op onderwijs door personen met een handicap (artikel 24). Artikel 24 zegt 
daar onder andere over: ‘Teneinde dit recht zonder discriminatie en op basis van gelijke kansen 
te verwezenlijken, waarborgen Staten die Partij zijn een inclusief onderwijssysteem op alle 
niveaus en voorzieningen voor een leven lang leren’ en ‘personen met een handicap toegang 
hebben tot inclusief, hoogwaardig en gratis basisonderwijs en tot voortgezet onderwijs en wel op 
basis van gelijkheid met anderen in de gemeenschap waarin zij leven’. 

LOGOS scholengroep wil vanuit haar maatschappelijke opdracht hier gevolg aan geven. Dit 
doet zij door de ontwikkeling van deze brede school. In dit gebouw zullen de twee genoemde 
scholen  intensief samenwerken aan meer inclusief onderwijs. Met deze ‘hybride’ vorm van 
meer inclusief onderwijs zal deze onderwijsvoorziening een inspiratiebron en vindplaats zijn 
voor andere scholen binnen de gemeente Gorinchem. 
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Deze I&O leidde tot een goed gesprek waarin onder meer het belang van een wijkschool en 
meer inclusief onderwijs werden onderstreept. Het verraste mij vervolgens wel dat er vragen 
werden gesteld over het feit of deze school wel moest worden gebouwd. Daarom heb ik 
vervolgens met de meeste onderwijswoordvoerders van partijen gesproken en een verdere 
toelichting gegeven waar dat nodig was. Graag geef ik de toelichting op de inhoud van deze 
gesprekken hierna kort weer. 

Zoals u weet is Beatrix de Burcht in het afgelopen jaar – op verzoek van de gemeente – 
tijdelijk verhuisd van de locatie aan de Hoefslag naar een gebouw aan de dr. Hiemstralaan. Dit 
gebouw is door de gemeente aangewezen als overbruggingslocatie. Deze verhuizing was 
gebaseerd op de heldere toezegging vanuit de gemeente dat Beatrix de Burcht in de 
toekomst zou worden ondergebracht in een nieuw schoolgebouw op het Retranchement, 
samen met De Regenboog. 

Het huidige gebouw aan het Retranchement, waar De Regenboog is gehuisvest, voldoet niet 
meer aan de eisen van deze tijd en dient, conform het Integraal Huisvestingsplan (IHP), te 
worden vervangen. In 2021 heeft u als gemeenteraad immers ingestemd met het versneld 
uitvoeringsprogramma van het IHP.  

Als gevolg daarop is in goed overleg tussen de gemeente en LOGOS een voorstel ontwikkeld 
om beide scholen onder te brengen in één nieuw en toekomstbestendig gebouw op deze 
locatie. Als bestuurder ben ik van mening dat dit niet alleen een praktische oplossing is, maar 
ook een waardevolle stap in de richting van meer inclusief onderwijs binnen onze gemeente.  

Het samenbrengen van regulier basisonderwijs van De Regenboog en gespecialiseerd 
onderwijs van Beatrix de Burcht onder één dak biedt nieuwe mogelijkheden voor 
samenwerking, gedeelde voorzieningen en bovenal: het bieden van onderwijs op maat voor 
álle kinderen in de wijk. Een dergelijke brede school past uitstekend binnen de ambities die de 
gemeente Gorinchem in het onderwijsbeleid nastreeft. Daarnaast zijn LOGOS-scholen ook 
scholen voor de wijk. Dat betekent dat zij open van karakter zijn en het contact met de 
omgeving waardevol vinden. Ons motto ‘Samen Leren Leven’ gaat verder dan alleen het 
schoolgebouw. 

Daarnaast is het zo dat het onderbrengen van twee scholen in één gebouw de kosten fors 
lager doet uitvallen in vergelijking met twee nieuwe schoolgebouwen. 

Zoals hiervoor benoemd heeft het me des te meer verbaasd dat een deel van de 
gemeenteraad in november jl. met een ander geluid kwam, waarbij de toekomst van deze 
gezamenlijke nieuwbouw voor twee scholen en hiermee de verdere ontwikkeling van inclusief 
onderwijs ter discussie werd gesteld. Ik vind dat bijzonder omdat het een wettelijke opdracht 
is voor onderwijs en gemeenten. Het benoemde geluid  heeft bij ouders, leerlingen en 
medewerkers binnen onze scholengroep tot veel onzekerheid geleid.  

Met deze brief spreek ik dan ook de nadrukkelijke wens uit dat u als gemeenteraad alsnog 
besluit tot instemming met het voorstel tot nieuwbouw van de brede school aan het 
Retranchement. Tijdens de eerstvolgende B&A zal de directeur van Beatrix de Burcht, 
Annette Verdoorn, uw mogelijke verdere vragen met betrekking tot het onderwijs graag 
beantwoorden. 
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Tot slot wil ik onderstrepen dat we als scholengroep blij zijn met de goede relatie die we met 
de gemeente Gorinchem hebben. Onze kernwaarden vertrouwen, verbinden en ontwikkelen 
zien we ook terug bij de gemeente. Wij zijn dan ook bij eerdere toezeggingen vanuit de 
gemeente uitgegaan van een betrouwbare overheid en opbouwende samenwerking. We 
hechten dan ook grote waarde aan het nakomen van deze afspraken.  

Als ouders, leerlingen, medewerkers en bestuur van CBS de Regenboog en sbo Beatrix de 
Burcht, doen we een sterk beroep op u om deze stap richting toekomstgericht, meer inclusief 
onderwijs in Gorinchem op het Retranchement te ondersteunen.  

Namens onze leerlingen, ouders en medewerkers dank ik u voor uw inzet en betrokkenheid 
op dit traject en wens u wijsheid bij de uiteindelijke besluitvorming. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 
J.P.G.A. (Jan) Straver MSc MEd 

College van Bestuur LOGOS scholengroep 
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